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§ 6 Förvaltningschefens information 

 

Förvaltningschefen Ann-Christine Hansson, som den 17 augusti 2015 

tillträdde tjänsten, presenterar sig och informerar om följande: 

- Anhörigveckan i Stockholms stad genomförs mellan den 5-11    

      oktober. Programmet med information om tider och platser för  

      olika föreläsningar, filmvisningar, träffar och andra evenemang  

      delas ut till nämnden samt det finns tillgänglig på stadens  

      hemsida: www.stockholm.se/anhorigveckan       

 

- En dag för anhöriga äger rum tisdagen den 6 oktober i 

      Kulturhuset, våning 3  

 

- Äldrenämndens heldagskonferens i samband med verksamhetplan  

      för år 2016 planeras äga rum den 15 december 2015, med start kl.  

      8.30 fram till kl.16.00 i Tändstickspalatset.  

      Förvaltningen återkommer med programmet.  

      Konferensdagen kommer att avslutas med nämndsammanträde.  

      Äldrenämnden godkänner konferensen. 

 

Avdelningschefen för Stockholms Trygghetsjour Annelie Svensson 

presenterar mindre omorganisation på avdelningen, samt informerar 

om genomförda personalförändringar. 

Omorganisationen innebär att  köhanteringsenheten överförs tillbaka 

till Stockholms Trygghetsjour från avdelningen för uppföljning och 

inspektion.   

 

Avdelningschefen Raili Karlsson informerar om årets uppföljning 

och granskning av privata utförare som hittills har resulterat i sju 

upphävda avtal på grund av bristande ledning, bristfällig 

dokumentationsföring, upprepande fall då de äldre inte fått 

genomförda insatser trots beviljande biståndsbeslut. Alla äldre som 

dessa företag hade som kunder vid avtalsupphävning har omgående 

fått andra hemtjänstutförare.    

 

Utredaren Lars Sonde från Stiftelsen Stockholms läns Äldrecentrum 

presenterar rapporten ”Nyttan med kvalitetsregister? – Senior Alerts 

och Svenska Palliativregistrets påverkan på arbetet vid vård- och 

omsorgsboenden i Stockholms stad” som behandlas under § 19 på 

föredragningslistan.  

 

Lars Sonde svarar på nämndens frågor och understrycker att i 

rapportens slutsatser och rekommendationer föreslås bl.a.:  
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”att registerdata blir en del av stadsdelsnämndernas tertialrapporter 

och resultaten från registren presenteras på postrar och seminarier för 

medarbetare”. 

 

Rapporten är tillgänglig på Äldrecentrums hemsida: 

www.aldrecentrum.se/Publikationer 
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§ 7 Tertialrapport 2 2015 för äldrenämnden     

Dnr 122-298/2015 

 

 Äldrenämndens beslut 

 

1. Äldrenämnden godkänner tertialrappor 2 och överlämnar  

den till kommunstyrelsen. 

 

2. Äldrenämnden föreslår kommunstyrelsen att hos 

kommunfullmäktige föreslå budgetjustering om 0,2 mnkr  

för att täcka kostnader för installation av ny kylanläggning  

på Stockholms Trygghetsjour. 

 

3. Äldrenämnden föreslår kommunstyrelsen att hos 

kommunfullmäktige föreslå budgetjustering om 0,3 

mnkr avseende kostnader för uppgradering av 

ärendehanteringssystemet CRM. 

 

4. Äldrenämnden föreslår kommunstyrelsen att hos 

kommunfullmäktige föreslå budgetjustering om 0,4 

mnkr avseende medlemsavgift i EIT Health 2015. 

 

5. Äldrenämnden anmäler omslutningsförändringar om  

           1,1 mnkr för kommunstyrelsens godkännande 

 

Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

den 9 september 2015.  

 

Efter årets två första tertial bedömer äldreförvaltningen att de mål, 

aktiviteter och indikatorer som framgår av verksamhetsplanen i 

huvudsak kommer att uppnås och genomföras under året. För 

ekonomin prognostiseras ett nollresultat under förutsättning att 

begärda budgetjusteringar om 0,9 mnkr beviljas. 

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens 

förslag till beslut.  

 


